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Protokół nr 26/2021 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Gminy Mszana 

w dniu 21 czerwca 2021 r.  
 

Obrady rozpoczęto 21 czerwca 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 15.30 
tego samego dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji. Obrady były prawomocne. 
Obecni: 

1. Rafał Bura 
2. Roman Goik 
3. Magdalena Herman 
4. Celina Mizia 
5. Tomasz Mrowiec 
6. Ewa Wawrzyczny 

Nieobecna była Radna Elżbieta Skorupa. 
 
Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Mszanie. 
W posiedzeniu wzięła udział również Sekretarz Gminy Pani Joanna Szymańska, 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Mirela Ledwoń, Dyrektor 
Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji w Mszanie Pan Rafał Jabłoński, Dyrektor 
Biblioteki Pani Eliza Sicińska-Hajska, Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu Pan 
Adam Antończyk oraz pracownicy Urzędu Gminy. 
Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

Punkt 1. Posiedzenie otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji Pan Rafał 
Bura. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad powitał radnych i gości i przedstawił 
porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie jego prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych z dnia 19 

maja 2021 r.  
3. Informacja o przygotowanej ofercie placówek kultury i sportu na wakacje 

2021 r. 
4. Wypoczynek letni dzieci i młodzieży w czasie wakacji 2021 r. - informacja 

placówek oświatowych.  
5. Rekrutacja do przedszkoli. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Zakończenie posiedzenia. 
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Punkt 2.  
Do protokołu z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych z dnia 19 maja 2021 r. 
nie było uwag. Przewodniczący zarządził jego przegłosowanie.  
Głosowało 6 radnych. Było 6 głosów „za”. 
Protokół został przyjęty. 

Punkt 3.  
Informację o ofercie na wakacje przedstawili: 

 Dyrektor GOKiR Mszana Pan Rafał Jabłoński – informacja stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu. 

Pan Dyrektor dodał, że w tym roku ośrodek nie otrzymał dofinansowania z 
Fundacji JSW, ale mimo to oferta wakacyjna jest bogata. GOKiR dofinansowuje 
wyjazdy, więc dla mieszkańców, zwłaszcza dzieci, nie są one bardzo kosztowne. 
Do informacji nie było pytań. 

 Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Pani Eliza Sicińska-Hajska – 
informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pani Dyrektor poinformowała, że większe działania wakacyjne są planowane 
tylko w Gogołowej. W Mszanie latem szykuje się duży remont – wymiana 
posadzek, co będzie związane z przeniesieniem wszystkich książek i regałów, a 
następnie ponownym ich ustawieniem. Będzie to żmudna praca, która 
zaangażuje siły pracowników. W ubiegłym roku oferta wakacyjna biblioteki była 
tak bogata między innymi dzięki dofinansowaniu z Fundacji JSW. W tym roku 
takiej dotacji nie było. 

 Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Mirela Ledwoń 
przedstawiła ofertę wakacyjną  Świetlicy Środowiskowej w Połomi – 
informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pani Kierownik poinformowała, że oprócz tych działań, OPS we współpracy z 
Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Mszanie 
organizuje dla dzieci z rodzin, w których występują uzależnienia lub przemoc, 
kolonie wypoczynkowe z elementami profilaktyki. 9 dzieci pojedzie na 
dwutygodniowy wypoczynek (od 23 lipca do 1 sierpnia) do Ostrowa nad 
morzem. Dodatkowo dwoje dzieci pojedzie na kolonie do Dźwirzyna (w dniach 
10-23 lipca), finansowane przez Kuratorium Oświaty.  
OPS zaangażował się także wraz z Caritas w wytypowanie osób, które mogą 
skorzystać z turnusów aktywizująco-rekreacyjnych dla seniorów  z gmin 
wiejskich. Skorzystać z tygodniowego wypoczynku mogą osoby w wieku 60+ 
samotne, wdowy, wdowcy, w uzasadnionych przypadkach małżonkowie. Udział 
w turnusie jest bezpłatny. 
Pani M. Ledwoń poinformowała również, że ruszył program „Kawiarenka dla 
seniora”, w ramach którego mieszkańcy Gminy Mszana w wieku powyżej 60 lat 
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mogą za 1 złotych wypić kawę lub herbatę u partnerów programu: Pizzerii LOLO 
w Połomi (w godz. 12.00 – 18.00), Chacie Staropolskiej  w  Mszanie i 
kawiarence w sklepie Lewiatan w Mszanie (8.00 – 18.00) od poniedziałku do 
piątku. 

Pytania zadawali: 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy, Tomasz Mrowiec – co było powodem 
braku dotacji z Fundacji JSW? Czy jednostki składały projekty? 

 Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy Joanna Szymańska – od stycznia w 
Fundacji złożono 22 wnioski z gminnych jednostek i organizacji. Jednak z 
racji zmian personalnych w Zarządzie JSW oraz we władzach Fundacji, na 
razie żaden wniosek nie został rozpatrzony. Podobno Fundacja rozważa 
zmianę zasad przyznawania darowizn. 

Dalej ofertę na wakacje przedstawił: 
 Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu Pan Adam Antończyk – 

informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Pan Dyrektor poinformował, że złożył 4 wnioski do Fundacji, które czekają na 
rozpatrzenie. W te wakacje zostaną jednak zrealizowane dwa projekty, które 
zostały pozytywnie rozpatrzone w ubiegłym roku, ale nie mogły zostać 
zrealizowane z powodu pandemii. Jest to turniej „Bezpieczne granie w Gminie 
Mszana” oraz zawody zaprzęgów konnych.  
Pan Dyrektor przekazał również, że prawdopodobnie nie uda się uruchomić 
krytej pływalni od 1 lipca. Dlatego zaplanowana oferta wakacyjna – wejście na 
basen za złotówkę, zostanie przedłużona na wrzesień. 

Pytania zadawali: 

 Radny Roman Goik – czy wyjazd na Jurę i zaplanowany tam survival to oferta 
dla mieszkańców w każdym wieku oraz czy na miejscu będzie instruktor 
wspinaczkowy? 

 Dyrektor A. Antończyk odpowiedział, że tak. 
 Na pytanie Radnej Celiny Mizia, czy można podać datę otwarcia basenu po 

remoncie, Pan A. Antończyk odpowiedział, że choć słyszy to pytanie 
wielokrotnie każdego dnia, nie potrafi dokładnie na nie odpowiedzieć. Na 
obiekcie wciąż trwają jeszcze ostatnie odbiory, przeprowadzka biur, 
napełniona wodą jest duża niecka, mała jeszcze nie. Proces napełniania jest 
długotrwały, woda musi przejść badania. Na same wyniki badań z sanepidu 
czeka się 10 dni. 

Więcej pytań nie było. 
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Punkt 4.  
Prowadzący obrady poinformował, że placówki oświatowe przesłały jak co roku 
informację o sposobie wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. Informacja 
stanowi załączniki nr 7 - 9 do protokołu. 
Następnie Przewodniczący Komisji odczytał informację w sprawie planowanych 
przez Gminę remontów i prac naprawczych w szkołach. Informacja stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
Do informacji nie było pytań. 

Punkt 5.  
Informację o rekrutacji do przedszkoli przedstawiła Pani Katarzyna Bylicka, 
Kierownik Referatu Administracji Edukacji i Informacji 
Informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
W sumie w Gminie Mszana miejsc przedszkolnych jest 350, w tym: w 
Przedszkolu „Wesoły dzwoneczek w Mszanie” – 150, w Przedszkolu Gminnym 
w Połomi – 150, w dwóch oddziałach przedszkolnych przy SP w Gogołowej – 50. 
Około 230 miejsc od września zajmą dzieci kontynuujące wychowanie 
przedszkolne, na pozostałe wolne miejsca została przeprowadzona rekrutacja. 
W jej wyniku oddziały w Mszanie i Gogołowej zostały zapełnione w 100 %, do 
Połomi zostało przyjętych 136  dzieci, pozostało 14 miejsc wolnych. 

Pytania zadawali:  

 Radna Magdalena Herman – czy jeśli są wolne miejsca, dyrektor przedszkola 
może wyrazić zgodę na przyjęcie dziecka 2,5-letniego? 

 Pani Kierownik K. Bylicka odpowiedziała, że rodzic musi złożyć dobrze 
uzasadniony wniosek. Przed podjęciem decyzji dyrektor musi porozmawiać z 
rodzicem dziecka, rozeznać, czy dziecko posiada gotowość przedszkolną. 

 Na pytanie Radnej Ewy Wawrzyczny, czy gmina rozważa pomysł budowy 
żłobka dla młodszych dzieci, Pani Sekretarz odpowiedziała, że utworzenie 
żłobka było brane pod uwagę przy okazji rozbudowy przedszkola w Mszanie, 
gdzie mógłby powstać jeden oddział żłobka. Okazało się jednak, że na 
łączenie przedszkola ze żłobkiem nie pozwalały wówczas obowiązujące 
przepisy, ponieważ obie te placówki podlegają innym wymogom. Na 
budowę odrębnego żłobka gmina nie ma na razie funduszy, nie wiadomo 
też, czy byłoby duże zainteresowanie mieszkańców, tymczasem taka 
placówka jest bardzo kosztowna, musi mieć osobny lokal, administrację, 
dyrektora itp. Być może, jeśli będzie taka potrzeba w przyszłości, powróci się 
do tematu. 

 Na pytanie Radnego R. Goika, czy jeśli jakiś rodzic zwróci się w trakcie roku 
szkolnego o przyjęcie dziecka do przedszkola, ma na to szanse, Pani 
Sekretarz odpowiedziała, że tak, dzięki temu, że są wolne miejsca w Połomi. 
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Roszady w przedszkolach zdarzają się zresztą częściej, niektórzy rodzice 
wypisują maluchy od razu we wrześniu, gdy okazuje się, że młodsze dziecko 
niechętnie chodzi do przedszkola, a ma opiekę w domu. Może również ktoś 
w trakcie roku przeprowadzić się do gminy i jeśli jest to np. dziecko 6-letnie, 
Gmina musi mu wskazać przedszkole do realizacji obowiązku przygotowania 
przedszkolnego. Wolne miejsca w Połomi to komfortowa sytuacja w takich 
przypadkach. 

Więcej pytań i uwag nie było.    

Punkt 6.  
W sprawach bieżących głos zabierali: 
 Radny Roman Goik przekazał, że część mieszkańców ul. Granice w Połomi 

czuje się zaniedbywana przez gminę w dostępie do informacji np. o 
wydarzeniach kulturalnych, czy wycieczkach wakacyjnych. Należałoby wrócić 
do wywieszania plakatów w gablotkach. 

 W odpowiedzi Sekretarz J. Szymańska przypomniała, że GOKiR zaniechał 
plakatowania w czasie pandemii. Wszystkie informacje były ogłaszane w 
Internecie, a dodatkowo także w kościołach. Teraz jednak, jeśli będą 
informacje na plakatach, pojawią się również w tym rejonie.  

 Radna Magdalena Herman dodała, że praktycznie każdy mieszkaniec ulicy 
Granice dostaje do domu gazetkę gminna, a więc bieżący przepływ 
informacji jest zachowany. 

Więcej głosów w tym punkcie nie było. 

Punkt 7.  
Do wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rafał Bura zamknął 
posiedzenie Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych 
/-/ Rafał Bura  
 
Protokołowała:   
/-/ Mirosława Książek-Rduch                                                                                                                                              


